
 
 

Projekt realizowany przy wsparciu finansowym  

ze środków PFRON  

 będących w dyspozycji Województwa Małopolskiego 

 
 

O czym jest dokument o nazwie  

Zgoda na przetwarzanie danych osobowych. 

 

 

Jeśli chcesz wziąć udział w projekcie Aktywni i niezależnie musisz 

podpisać dokument. 

Ten dokument nazywa się Zgoda na przetwarzanie  

danych osobowych. 

Jeśli jesteś osobą ubezwłasnowolnioną, dokument 

musi podpisać Twój opiekun. 

 

 

Twój podpis oznacza, że dajesz dostęp do swoich danych  

Polskiemu Stowarzyszeniu na rzecz Osób z Niepełnosprawnością 

Intelektualna – Koło w Tarnowie.  

Twoje dane będą też mieli pracownicy sprawdzający projekt. 

 

 

Twój podpis oznacza też, że wiesz: 

• kto może zobaczyć Twoje dane osobowe 

• co możesz zrobić ze swoimi danymi osobowymi. 

 

Pracownicy stowarzyszenia będą mogli zobaczyć: 

• imię i nazwisko 

• płeć - czy jesteś kobietą czy mężczyzną 

• orzeczenie o niepełnosprawności 

• adres zamieszkania 

• numer telefonu 
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Twoje dane mogą też zobaczyć urzędnicy z Urzędu Marszałkowskiego  

w Krakowie i PFRON, którzy dali pieniądze na ten projekt. 

 

Pamiętaj! 

Pracownicy stowarzyszenia, Urzędu Marszałkowskiego i PFRON  

sprawdzać i korzystać z Twoich danych tylko w sprawie projektu. 

 

 

Ważne! 

W każdej chwili możesz zobaczyć swoje dane osobowe.  

Możesz je zmienić lub usunąć.  

To się nazywa dostęp do danych osobowych. 

 

Jeśli uważasz że ktoś korzysta z Twoich danych  

bez Twojej zgody możesz napisać skargę do Prezesa  

Urzędu Ochrony Danych Osobowych. 

Prezes dba żeby dane osobowe wszystkich  

mieszkańców Polski były chronione. 

Żeby nikt ich nie wykorzystywał. 

 

Możesz też wycofać zgodę na przetwarzanie  

swoich danych osobowych.  

Wtedy nikt nie może z nich korzystać. 

 

 

 

……………………………………………………………… 

                             Data i podpis  

 

 


